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Aanwezig: Melanie de Kater (vz), Merel Bakker, Mariska van Gelder,
Gwen ten Haaf, Hans van den Ham, Marin van den Heuvel,
Arno Janzen, Wilma Kroon, Esther van de Venn, Karin Zwart

Genodigd:
Gemeente Gennep – Marcella Willemse (Wmo/zorg)

– Jossien Bouter (strategisch beleidsmedew.)
Aspirant-leden – Jan Brands, Roel Dekkers

Notulist: Petra Kerkhof (bureau Stand-by)

Afwezig (mkg): Malica El Ghazi (ASD)

1. Opening en vaststelling agenda
Mevrouw De Kater heet iedereen welkom, in het bijzonder mevrouw Bouter, strategisch beleidsmedewerker,
en de heren Brands en Dekkers die lidmaatschap van de ASD overwegen naar aanleiding van de
advertentie in de OMO-krant.

Er volgt een kennismakingsronde:
De heer Brands vertelt dat hij een eigen bedrijf heeft gehad in logistieke dienstverlening, maar sinds 2011
vanwege gezondheidsredenen niet meer werkzaam is. Hij wil zich inzetten voor de samenleving, vandaar
zijn interesse voor de ASD. In zijn bedrijf heeft hij altijd mensen in dienst gehad met een afstand tot de
arbeidsmarkt.

De heer Dekkers geeft aan 37 jaar bij Defensie te hebben gewerkt. Hij was verantwoordelijk voor de interne
logistiek. Hij gaat dit jaar met pensioen. Ook hij wil zich inzetten voor de samenleving.

Mevrouw Bouter meldt dat zij sinds 2 maanden werkzaam is bij de gemeente Gennep in de nieuwe functie
van strategisch beleidsmedewerker. Zij gaat zich onder meer bezighouden met een nieuw dienstverlenings-
concept, het herijken van het OMO-beleid en zal aansluiten bij het regionaal overleg. In haar vorige functies
heeft zij bij een andere gemeente op de afdeling Economische Zaken gewerkt en is zij betrokken geweest bij
de Participatiewet. Bij het herijken van het OMO-beleid zal zij de ASD betrekken.

De ASD-leden stellen zichzelf voor.

Aan de agenda wordt toegevoegd: Doe Je Mee Dag, terugkoppeling gesprek met Team Toegang,
terugkoppeling bezoek INTOS, jaarverslag 2018, financiën sociaal domein.

2. Ingekomen stukken / mededelingen
Mevrouw Kroon meldt dat zij de klachten bij de Ombudsman inzake de Wmo heeft doorgemaild naar de
werkkamer Wmo.

Mevrouw De Kater heeft een reactie ontvangen van De Pijler over de scholing. Er wordt voorgesteld 3
avonden scholing en 3 thema’s: communicatie met de achterban, wet- en regelgeving en beïnvloeding van
de politiek en advisering. Er dienen zich per avond minstens 6 en maximaal 12 personen aan te melden.
De scholing is gratis, met uitzondering van de reiskosten van de docent. De scholing kan in Gennep
plaatsvinden.
Besloten wordt om per mail te inventariseren, ook bij de contactambtenaren, wie welke scholing wil volgen.
Bij 6 deelnemers kan de scholing worden vastgelegd.
De ASD wenst geen scholing in de zomervakantie. Er kan gestart worden in september, de voorkeur gaat uit
naar de 3e dinsdag in een maand.
Bij terugkoppeling naar De Pijler zal mevrouw De Kater vragen of presentatie-apparatuur nodig is.

Mevrouw Kroon en de heer Van den Heuvel hebben de raadsvergadering bezocht. Het advies van de ASD
over de zones is goed ontvangen en het huishoudtientje wordt weer ingevoerd. Het was merkbaar dat
waarde wordt gehecht aan de adviezen van de ASD.
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Mevrouw Willemse deelt mede dat er een nieuwe beleidsmedewerker Wmo van start is gegaan. Zij wil haar
voorstellen in de volgende vergadering. Zij stelt tevens voor om mevrouw Derks uit te nodigen, de betrokken
ambtenaar bij de Omgevingsvisie. De ASD stemt hiermee in.

Mevrouw Willemse deelt mede dat de flyers van de ASD breed zijn verspreid. Een aantal adressen was niet
correct, zij overhandigt deze aan mevrouw Ten Haaf.
Zij zal tevens binnenkort de informatie over de ASD op de website bijwerken.

3. Verslag 7 mei 2019
Tekstuele correcties:
 kop van het verslag, toevoegen bij Aanwezig: Esther van de Venn
 pagina 2, punt 9, 4e bullet: […] en onder voorbehoud mevrouw Van de Venn…
 pagina 2, punt 9, 6e bullet: […] en mevrouw Zwart nemen deel aan…

Met deze aanpassingen wordt het verslag van 7 mei 2019 vastgesteld.

Naar aanleiding van de actielijst:
 actie 18-61, adviezenlijst: daar mevrouw Willemse prioriteit moest geven aan andere zaken, is de

adviezenlijst nog niet klaar. Besloten wordt om in het jaarverslag de adviezen op te nemen met de
vermelding dat over het algemeen de adviezen van de ASD worden overgenomen.

 actie 19-25, uitnodigingen bijeenkomsten: besloten wordt om hier een vast agendapunt van te maken om
af te stemmen wie waar naartoe gaat.

 Aandachtspunt vergaderen in de huiskamers: geopperd wordt om de scholingsavonden in de Huiskamer
Milsbeek te houden. Mevrouw De Kater probeert dit te regelen.

4. VN-verdrag Toegankelijkheid
Mevrouw Ten Haaf deelt mede dat de werkkamer VN-verdrag van de ASD Mook en Middelaar bespreekt wie
van hen met de werkkamer van de ASD Gennep in gesprek kan.
Mevrouw Kroon heeft deelgenomen aan de bijeenkomst van de regionale adviesraden Noord-Limburg. De
voorzitter van de ASD Mook en Middelaar heeft daar toegelicht hoe zij het VN-verdrag hebben opgepakt met
de gemeente. De ASD heeft, samen met een ambtenaar van Mook en Middelaar, een matrix uitgewerkt. Zij
reikt de matrix ter vergadering uit. Het VN-verdrag raakt alle gemeentelijke portefeuilles.
In Gennep is geen ambtenaar belast met de uitwerking van het VN-verdrag.

Besloten wordt om een ongevraagd advies uit te brengen over het aanwijzen van een ambtenaar die wordt
belast met de uitwerking van het VN-verdrag in de gemeente Gennep. De werkkamer Wmo zal een concept-
advies opstellen, vaststelling geschiedt per mail.

5. Feiten PGB in Gennep
Er zijn geen reacties gekomen op het artikel inzake PGB op facebook.
Aangezien geen verdere verdieping op data mogelijk is, wordt dit actiepunt afgerond.

Toegevoegde agendapunten:

Doe Je Mee Dag 12 juni
Mevrouw Kroon heeft pennen met een ASD-stickertje om weg te geven.
Mevrouw Ten Haaf zal bij afd. Communicatie navragen of de pictogrammen van de flyer op een poster
afgedrukt kunnen worden.
Mevrouw De Kater en mevrouw Bakker bemannen een tafel, aanvang 15.30u. Mevrouw Bakker wordt om
17.30u afgelost door mevrouw Zwart.
De matrix van het VN-verdrag biedt handvatten om in gesprek te gaan met bezoekers. De vraag over tekort
aan PGB kan ook worden gesteld.

Terugkoppeling bezoek INTOS 10 mei jl.
Mevrouw Van den Heuvel vertelt dat de leden van de ASD gastvrij zijn ontvangen. Er was een uitgebreide
presentatie en rondleiding. De medewerkers zijn allemaal trots op hun werk, de directeur en de manager zijn
zeer betrokken. De OR was ook aanwezig en heeft over zijn werk verteld.
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Mevrouw De Kater vult aan dat ook is verteld over de problemen waar INTOS mee kampt. Het is niet alleen
meer dagbesteding bij INTOS, maar ook geleiding naar werk, zowel intern als extern. Medewerkers kunnen
op- en afschalen binnen 3 afdelingen, zij kunnen hun werk niet verliezen.
Al met al was het een leuk en leerzaam bezoek. De lunch was overdadig, want zij hadden de voltallige ASD
verwacht.
Op een vraag vanuit de ASD geven beiden aan dat niet is gesproken over het overheidsbesluit van een
aantal jaren geleden om de sociale werkplaatsen af te bouwen.

Terugkoppeling gesprek met Team Toegang
Mevrouw Zwart meldt dat de werkkamer Wmo heeft gesproken met Team Toegang. Het team bestaat uit ca.
8 personen. Er is gesproken over mantelzorgondersteuning, dat naast mantelzorgwaardering ook in de
verordening wordt opgenomen, over jonge mantelzorgers, de regiotaxipas en individuele begeleiding en het
huishoudtientje dat toch blijft bestaan.
Daarnaast is uitgebreid gesproken over het primaire proces bij Team Toegang, van melding tot beschikking.
Volgens Team Toegang kan binnen 2 weken een keukentafelgesprek plaatsvinden. Het team kan ook
ondersteuning krijgen en sommige aanvragen, zoals voor hulpmiddelen, kunnen versneld worden opgepakt.
Er wordt meer gebruik gemaakt van onafhankelijke cliëntondersteuning.

Team Toegang vraagt de ASD om concrete klachten over Medipoint te melden. Zij horen daar niets over,
maar de ASD blijkbaar wel. Vanuit de ASD wordt erop gewezen dat de ASD eerder al advies heeft
uitgebracht over nazorg op de levering en reparatie van hulpmiddelen. De gemeente is opdrachtgever, de
gemeente zou (steekproefsgewijs) klanten kunnen nabellen of het hulpmiddel op tijd is verstrekt en of de
klant tevreden is. Mevrouw Willemse geeft aan dat de gemeente niet beschikt over leverdata, dit wordt wel
opgevraagd bij Medipoint.
Mevrouw Ten Haaf geeft aan dat zij een kleine vragenlijst van Medipoint heeft ingevuld over de levering. Zij
heeft aangegeven niet tevreden te zijn over de levertermijn. De ASD wijst erop dat volgens contract
Medipoint klachten zou moeten melden bij de gemeente, maar dat dat waarschijnlijk niet gebeurt, omdat dat
nadelig zou zijn bij een volgende aanbesteding. Mevrouw Willemse geeft aan dat de contracten in december
2020 aflopen.

Mevrouw Zwart meldt dat ook is gesproken over jeugdzorg. Landelijk zijn er wachtlijsten, maar niet in
Gennep, omdat in het voortraject al stappen worden gezet voor snelle plaatsing. Zoals de
beleidsmedewerker Jeugd eerder al had gemeld is de zorgbehoefte zwaarder geworden waardoor de kosten
fors stijgen.

De werkkamer heeft Team Toegang gevraagd of er signalen zijn die de ASD zou moeten oppakken. Die
waren er niet. De werkkamer heeft gevraagd om de ASD te betrekken bij ontwikkelingen waar de ASD een
rol in kan nemen. De werkkamer zoekt zelf 2x per jaar contact met Team Toegang.

Jaarverslag 2018
Het jaarverslag moet nog worden voorzien van een foto van de ASD. Mevrouw Willemse zal mevrouw
Kerkhof de foto’s sturen die in de vorige vergadering zijn gemaakt. Mevrouw De Kater zal het afsluitende
hoofdstuk schrijven.
Met die aanvullingen wordt het jaarverslag 2018 vastgesteld. Mevrouw Kerkhof zorgt voor verzending naar
het college van B&W.

Financiën sociaal domein
Mevrouw Van Gelder deelt mede dat zij zich heeft verdiept in de jaarcijfers van de gemeente waar het
het sociaal domein betreft. Zij geeft enkele voorbeelden waar zij vraagtekens bij heeft. Daarnaast denkt zij
dat er het nodige valt te winnen waar het jeugdzorg betreft, omdat sommige producten in Gennep ontbreken,
zoals bijvoorbeeld een gezinshuis, waardoor moet worden uitgeweken naar duurdere producten. Entrea
staat in de top 10 van aanbieders in Gennep, maar doet er vrij weinig. Er gaat dus veel geld naar andere
partijen. Kortom, zij stelt voor om als werkkamer Jeugd zich verder te verdiepen in de cijfers en na de zomer
een afspraak te maken met Team Toegang.
De overige leden van de ASD vinden dat een goed idee.
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6. PR/flyer ASD
Te plaatsen op facebook:
- Doe Je Mee Dag

7. Scholing ASD
Dit is aan de orde geweest onder agendapunt 2.

8. Rondvraag
 Mevrouw Van Gelder vraagt of the Right to Challenge iets is voor de gemeente Gennep.

- mevrouw Bouter kan melden dat dat wordt meegenomen in de herijking van het OMO-beleid.
 Mevrouw Van Gelder merkt op dat er geen fonds is voor volwassenen in de bijstand die willen sporten of

anderszins. Dat is van belang voor participatie en re-integratie.
- de werkkamer Participatie zal de vraag voorleggen aan de beleidsmedewerker Werk en Inkomen.
Als er al een dergelijke voorziening is, kan dit worden gecommuniceerd via facebook en LinkedIn.

 De heer Dekkers geeft aan een redelijk beeld te hebben van de werkzaamheden van de ASD. Hij is nog
zoekende of hij hier een bijdrage aan kan leveren.

 De heer Brands sluit zich hierbij aan. Hij heeft wel geconstateerd dat in de vergadering van de ASD wordt
gewerkt.
- Mevrouw De Kater biedt een separaat gesprek aan waarin zij nadere toelichting kan geven over de
werkzaamheden van de ASD. De aspirant-leden stemmen hiermee in.

 Mevrouw De Kater deelt mede dat de jongerenwerker, waar de ASD onlangs kennis mee heeft gemaakt,
een baan dichter bij huis heeft gevonden. Er komt dus een vacature.

Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen.
Mevrouw De Kater bedankt iedereen voor zijn inbreng, wenst allen een fijne zomer en sluit de vergadering
om 21.20u.

De volgende vergadering is op: dinsdag 10 september 2019, 19.30u, gemeentehuis Gennep.
Agenda o.a.: bijeenkomsten, PR, Omgevingsvisie, terugkoppeling Doe Je Mee Dag, scholing ASD,
adviezenlijst.

Bijlage: actielijst
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Actielijst

Aandachtspunt: vergaderen in de huiskamers + inloopspreekuur

Werkkamer Participatie: Werkkamer Jeugd: Werkkamer Wmo:
Mevrouw Van den Heuvel De heer Janzen Mevrouw Zwart
Mevrouw El Ghazi Mevrouw Van Gelder Mevrouw Ten Haaf
Mevrouw De Kater De heer Van den Ham
Mevrouw Kroon Mevrouw Bakker
De heer Janzen
Mevrouw van de Venn

Nummer Vergadering Wie Actiepunten Wanneer
14-34 13-05-14 Allen Onderwerpen voor de OMO-krant doorlopend

18-05
06-02-18

Werkkamers Jaarplan delen met beleidsmedewerker,
afspraken over betrokken worden in proces feb. ‘19

18-42 11-9-2018 M. Willemse Jaarplanning sociaal domein 2019 zsm

18-54 09-10-18 wkm Wmo Hoe mantelzorgers te bereiken, signalen
oppakken 04-06-19

18-61 M. Willemse Stavaza adviezen ASD <10-09-19
18-69 ASD Evaluatie ASD dec. 2019
18-72 M. Willemse Jaarplanning B&W 2019 a. ASD tzt

18-80

18-12-18 ASD

M. Willemse

Inzake begroting vs realisatie:
- jaarrekening + voorjaarsnota
- trimesterrapportage

uitnodigen/bespreken met mw. Zijlstra
- trimesterrapportage + begroting

maart
mei/juni

september
19-24 07-05-19 M. Willemse Actualiseren webpagina ASD <10-09-19

19-29

04-06-19

M. de Kater

Inventarisatie scholing bij ASD en
ambtenaren,
terugkoppeling a. De Pijler,
evt. reserveren Huiskamer Milsbeek en evt.
regelen beamer

juni/juli ‘19

19-30 wkm Wmo
Conceptadvies inz. aanstellen ambtenaar
voor VN-verdrag,
vaststellen def. advies per mail

juni ‘19

19-31 G. ten Haaf Doe Je Mee Dag:
pictogrammen flyer op poster? <12-06-19

19-32 M. Willemse
M. de Kater
P. Kerkhof

Jaarverslag 2018:
- foto’s
- epiloog
- def. jaarverslag naar B&W

gereed
gereed
juni ‘19

19-33 wkm Jeugd Verdieping cijfers sociaal domein 2018,
afspraak Team Toegang jun-sept ‘19

19-34 wkm Participatie Vrg a. W&I: sportfonds/cultuurfonds e.d. voor
volwassenen in bijstand? <10-09-19

19-35 M. de Kater Gesprek met aspirant-leden <10-09-19
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► Afspraak: tenminste 1 persoon van een werkkamer is aanwezig in de ASD- vergadering.
Bij verhindering wordt afgemeld bij het DB.
Als een werkkamer niet aanwezig kan zijn, beslist het DB of de vergadering doorgang vindt.

► Binnen 6 weken terugkoppeling door beleidsmedewerker op een afgegeven advies

PR-commissie: mevrouw Ten Haaf, mevrouw Van den Heuvel, mevrouw De Kater, mevrouw Kroon
Kasbeheer: de heer Van den Ham

E-mailadres ASD: asdgennep@outlook.com

Vergaderdata 2019: 5/2, 12/3, 2/4, 7/5, 4/6, 10/9, 8/10, 5/11, 3/12.

1. Website: www.googledrive.com
2. Email: wmoraadgennep@gmail.com
3. Wachtwoord: Gemeentegennep
4. Klik op ‘mijn schijf’ (links op pagina)


